



To: All members and friends of IPSA (HK)
From: IPSA (HK)
Updated on: 11th August 2016

Workshop on Essential Legislation Knowledge for Security Personnel and Co-Ordination Technique with Law Enforcement at scene of Incident

The continuous changes in today's world warrant unprecedented challenges to private security personnel. Other than dealing with ordinary members of public, dealing with police officers is almost a daily job which security personnel have encountered. However, security personnel experienced difficulties in getting positive response from attending police officers at times, particularly in some common law cases.

To ensure that serving security personnel can discharge their duties more confidently, it is important that they have good related practical and legitimate knowledge and they must make themselves conversant with the extents of empowerment conferred to them by the law of Hong Kong. And, they must not put themselves into difficult situation by violating the law by themselves. It is also important that they know what are the key factors to be included when communicate with the police officers at scene so as to establish a quick mutual understanding.

Objective: We are not here to teach you the law or operation procedure aspects in the security field, the objective of this workshop is to enrich the practical knowledge of security personnel through experience sharing, discussion and introducing series of legislation that involve the day to day operations of private security and co-ordination technique with law enforcement at scene.

Speaker: **Mr. Shing Pui-fun, Eric**
A retired Superintendent of the Police – Eric spent most of his career with the Criminal Investigation Department of the police. He is conversant with the law of Hong Kong. He has been in the security training field after his retirement and is currently the Head of Security of an eminent international school wherein most of the students are from prominent families.

Mr. LEE Yu-yim, Bruce
Chairman of IPSA(HK), who has over 20 years managerial experience in both the security and property management fields in Hong Kong. He has wide-spread knowledge and experience on tactics and procedures in dealing with law enforcement.

Venue: The Butterfield's Club, 2/F, Dorset House, Taikoo Place, 979 King's Road, Hong Kong. (Exit A of Quarry Bay MTR Station / Car Park Hourly Rate: HK\$18)

Date: Tuesday, 6th September 2016

Schedule: Registration at 1830 hrs. Workshop with buffet served at 1900 - 2200 hrs.

Language: Will be delivered in Cantonese with English Supplement/ Subtitles

Fees: **HK\$200 for members of IPSA(HK).**
HK\$400 for non-members.
**** IPSA's Corporate Member is able to nominate 3 representatives.

Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 1st September 2016.

Remarks: Participants will receive an e-Certificate of Attendance after a week.

BOOKING SLIP – Workshop on Co-Ordination Technique with Law Enforcement at scene of Incident on 6th September 2016

To: Administrative Support of IPSA (HK)
Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk
I shall attend the seminar on 6th September 2016.
My bank-in slips / transfer slip of total HKD_____ (being total of _____ x HK\$200/ HK\$400) to A/C no.:
541-866836-001 of International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd (HSBC).
Names of participants to be printed on the electronic certificate are as follow:
Please give name, IPSA Membership no. (if available) and Email address in block letter.

1. _____	Contact Person: _____
2. _____	Daytime Tel.: _____
3. _____	Email or Fax: _____
4. _____	Date: _____



致：各會員及朋友
由：國際專業保安協會(香港)
更新日期：2016年8月11日

保安人員於事件現場的實務法律知識及與執法人員的協調技巧之工作坊

當今世界不斷的變化為私營保安人員面臨前所未有的新挑戰。其日常工作除了須與一般公眾人士溝通外，與警務人員接觸的機會亦多不勝數。然而，保安人員在一些涉及普通法的事件時，與現場警務人員的溝通，經常遇到困難。

為加強保安人員在履行職責時的信心，讓他們有需要熟悉普通法的法律知識及由香港法例賦予的權力，以免自己陷入觸犯法例的局面。同時，可使他們知道什麼是與現場警務人員溝通的主要因素，盡快建立相方的瞭解，促使事件可完滿地解決。

主旨：本次工作坊並非法例和執法程序講座，目的是透過經驗分享、介紹日常保安工作有關的法例及於事件現場與執法人員的協調技巧，以豐富保安人員的實務知識。

講者：**盛培芬先生**
盛培芬先生，退休警務處警司。盛先生大部份時期駐守刑事調查科，其對法律有豐富認識。退休後並從事保安培訓工作及於一著名國際學校擔任保安主管，而該學校的學生大多源自顯赫的家族。

李裕炎先生
國際專業保安協會(香港)主席，在香港的保安及物業管理領域擁有 20 多年的管理經驗，並與執法人員溝通的程序和策略有廣泛知識和經驗。

地點：香港英皇道 979 號,大古坊多盛大廈 2 樓 The Butterfield' s Club 會所。
(鯉魚涌地鐵站 A 出口/ 另設有停車場，每小時收費港幣\$18)

日期：2016 年 9 月 6 日(星期二)

時間：1830 時：登記 / 1900 - 2200 時：講座並設有自助晚餐

語言：廣東語 (輔以英語)

費用：**IPSA(HK) 會員港幣\$200**，
及非會員港幣\$400。
*** IPSA(HK) 公司會員可安排 3 名代表出席。

報名：先到先得。截止報名日期：2016 年 9 月 1 日。請填妥以下表格及連同付款記錄，以郵寄、電郵或傳真予本會。

備註：出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張，請參加者填寫清晰電郵地址。

報名回條 - 2016 年 9 月 6 日保安人員於事件現場的基本法律知識及與執法人員的協調技術之工作坊

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援
電話:2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵:info@ipsa.com.hk
本人將參加 2016 年 9 月 6 日之講座，現附上銀行*入數紙 / 轉帳紙合共：
HKD_____ (_____ x 港幣\$200/ 港幣\$400)，存至本會的**匯豐**銀行帳戶：
“International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd”，帳戶號碼：541-866836-001
(請以**英文正楷**填寫出席者姓名及**會員編號** (如有)，有關資料將印於電子證書。)

1. _____ 聯絡人：_____
2. _____ 日間聯絡電話：_____
3. _____ 電郵或傳真：_____
4. _____ 日期：_____